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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 36 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 25 maja 2022 roku 

  
Obrady rozpoczęto 25 maja 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 
dnia. 

Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2022r. (druk nr 855). 
6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok (druk nr 850). 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2021 (druk nr 849). 
8. Informacja o stanie gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Skoczów za rok 

2021 (druk nr 854). 
9. Podjęcie uchwał: 
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1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/414/2022 z dnia 24 kwietnia 
2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z 
budżetu Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej 
rozliczenia (druk nr 857). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/384/2022 z dnia 16 lutego 
2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
postaci dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. 
"Modernizacja drogi powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla 
Powiatu Cieszyńskiego - ul. Dębowiecka w Ochabach" (druk nr 858). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres 5 lat (druk nr 853). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nowego statutu Miejskiemu Zarządowi 
Oświaty w Skoczowie (druk nr 851). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk 
nr 852). 

10. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
12. Sprawy organizacyjne. 
13. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 

ad.1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosław Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa 
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę 
Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych.  

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad sesji, 
następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przekazania petycji (druk nr 862). 
 
Poinformował również o wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie nadania 
nowego statutu Miejskiemu Zarządowi Oświaty (druk nr 851) – pkt 9.4. 
  
Poddał pod głosowanie porządek obrad sesji z zaproponowanym w/w projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
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Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Porządek obrad został przyjęty jak wyżej. Przewodniczący Rady poinformował, że 
wprowadzony projekt uchwały umieszczony zostanie w pkt 9.6. porządku obrad sesji. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXV sesji, wobec 

braku poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Protokół z XXXV sesji został przyjęty jak wyżej. 

ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się 
na komisjach. 

ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2022r. (druk nr 855). 

Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2022r. – 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

ad.6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok (druk nr 850). 

Sprawozdanie przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena 
Goryczka. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok – stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
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ad.7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2021 (druk nr 849). 

Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – przyjęto przez komisję. 

Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2021 – stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

ad.8. Informacja o stanie gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Skoczów za rok 
2021 (druk nr 854). 

Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz 
Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Skoczów za 
rok 2021 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 9 porządku obrad Wiceprzewodniczącej 
Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  
 
ad.9. Podjęcie uchwał: 
ad.9.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/414/2022 z dnia 24 kwietnia 
2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu 
Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej rozliczenia (druk nr 
857). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
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Uchwała nr XXXVI/426/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/414/2022 z dnia 24 
kwietnia 2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z 
budżetu Gminy Skoczów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu jej rozliczenia 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

ad.9.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/384/2022 z dnia 16 lutego 
2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej 
w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Dębowiecka w 
Ochabach" (druk nr 858). 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXVI/427/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/384/2022 z dnia 16 lutego 
2022r. Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej 
w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Dębowiecka w 
Ochabach" przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.9.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 853). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXVI/428/2022 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.9.4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nowego statutu Miejskiemu Zarządowi Oświaty 
w Skoczowie (druk nr 851). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-
Kmiecik. Poinformowała o wprowadzeniu autopoprawki dotyczącej: 
- wykreślenia z tytułu projektu uchwały słowa „nowego”, 
- wykreślenia z treści § 6 projektu statutu Miejskiego Zarządu Oświaty w związku z czym 

następne paragrafy zmieniają numerację odpowiedni, 
- zmiany tytułu uzasadnienia do projektu uchwały na: „Uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządu Oświaty w Skoczowie”. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi poprawkami. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXVI/429/2022 w sprawie nadania nowego statutu Miejskiemu Zarządowi 
Oświaty w Skoczowie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.9.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk nr 
852). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. Poinformował, że w 
przedstawionym projekcie uchwały wprowadzono do budżetu po stronie dochodów  
i wydatków w rozdziale 80195 „Pozostała działalność” środki z Funduszu Pracy w wysokości 
428.055 zł., na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych 
pracowników. 

 
Zwiększono również dochody i wydatki budżetu z tytułu wpłat dokonanych na rzecz Rady 
Sołeckiej Harbutowice (1.000 zł) oraz Rady Sołeckiej Międzyświeć (4.000 zł.). 
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Po stronie dochodów i wydatków w rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” zwiększono plan o 
kwotę 2.650 zł. z tytułu uzyskanych wpływów z wynajmu sal, przeznaczając środki na 
bieżącą działalność placówek oświatowych. 

 
W związku z otrzymana informacją z Powiatu Cieszyńskiego dotycząca wysokości kosztów 
realizacji zadania inwestycyjnego „Modernizacja drogi powiatowej w gminie Skoczów – 
pomoc finansowana dla powiatu cieszyńskiego – ul. Dębowiecka w Ochabach” zwiększono 
planowane wydatki o kwotę 61.000 zł stanowiącego pokrycie  50% wartości zadania (60014 
§ 6620). 

 
W ramach środków Funduszu Sołeckiego Sołectwa Bładnice po stronie wydatków 
przeniesiono środki z rozdziału 60016 „Drogi publiczne gminne” do rozdziału 75095 
„Pozostała działalność” w wysokości 10.000 zł z przeznaczeniem na bieżącą realizację 
zadań sołectwa. 

 
W ramach środków Funduszu Sołeckiego Sołectwa Harbutowice po stronie wydatków 
przeniesiono środki z rozdziału 60016 „Drogi publiczne gminne” do rozdziału 75095 
„Pozostała działalność” w wysokości 10.000 zł z przeznaczeniem na bieżącą realizację 
zadań sołectwa. 
 
W rozdziale 71035 „Cmentarze” zwiększono plan o kwotę 60.000 zł. z przeznaczeniem na 
awaryjny remont systemu drenarskiego na cmentarzu przy ul. Wiślickiej w Skoczowie. 
 
Natomiast w rozdziale 75416 „Straż gminna” zwiększono plan o kwotę 10.000 zł. z 
przeznaczeniem na opłacenie rosnących kosztów opłat za media. 
 
W rozdziale 60016„ Drogi publiczne gminne ”zmieniono nazw ęzadania inwestycyjnego z 
zadania„ Modernizacja drogi gminnej bocznej od ul. Widokowej w Pierśćcu” na zadanie 
„Modernizacja drogi gminnej ul. Widokowej/ ul. Winogradzkiej w Pierśćcu”. 

 
W związku z powyższymi zmianami budżetu gminy oraz wydanymi zarządzeniami 
Burmistrza Miasta Skoczowa stosownym zmianom ulegają również załączniki do uchwały 
budżetowej.  
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXVI/425/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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ad.9.6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji (druk nr 862). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Poinformował, że pismem z dnia 
19.04.2022r. (data wpływu 21.04.2021r.) Rada Sołecka Harbutowice wraz z Sołtysem Wsi 
Harbutowice złożyli petycję w sprawie wznowienia rozmów i działań dotyczących 
wyznaczenia przejścia dla pieszych przez Drogę Wojewódzką DW941 w obrębie istniejących 
przystanków autobusowych oraz wykonanie chodnika wzdłuż Drogi Wojewódzkiej na 
odcinku od ul. Modrzewiowej do ul. Piaskowej.  
Powyższa petycja przekazana została do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miejskiej Skoczowa, której zgodnie z § 45 ust. 1 pkt 3 Statutu Gminy Skoczów 
przedmiotem działalności jest rozpatrywanie petycji kierowanych do Rady Miejskiej przez 
mieszkańców.  
 
Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przekazał, 
że na posiedzeniu w dniu 19.05.2022r. członkowie komisji jednogłośnie uznali, że petycja 
powinna zostać przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach jako organu 
właściwego do jej rozpatrzenia.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek 
Żagan. 
 
Uchwała nr XXXVI/430/2022 w sprawie przekazania petycji przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje 
i zapytania do Biura Rady. 
 
ad.11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – zaprosił na Dni Skoczowa w dniach 11-12 czerwca br. oraz Galę 
Zasłużonych w dniu 15 czerwca br. Powiedział, że warto odwiedzić Sołectwa, w których 
odbywają się różne imprezy. 
 
Radny Maciej Bieniek – poruszył temat budowy oświetlenia przejścia dla pieszych w rejonie 
ul. Baranowickiej w Ochabach. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad zaplanowała 
budowę oświetlenia, lecz jest problem w związku z zapisem w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego. Poprosił o wyjaśnienie tej sprawy.  
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Radny Mateusz Rohnka –  
1) zadał pytanie, kiedy rozpoczną się prace na ul. Mocko przy Skate-Parku, 
2) na Bajerkach miała powstać jednostka Straży Pożarnej, czy coś się dzieje w tym 

temacie – zapytał. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedź na pytanie 2 – odpowiedział, że trwają uzgodnienia 
pomiędzy Starostwem a Urzędem Wojewódzkim w zakresie przekazania do dyspozycji 
Wojewody i Komendy Wojewódzkiej gruntu. Toczą się rozmowy, temat nie jest zamknięty, 
teren nie jest przekazany. Ze strony Gminy teren jest zabezpieczony w zakresie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska – odpowiedź na pytanie 1 – 
odpowiedziała, że projekt w dalszym ciągu tkwi w Starostwie, nie zostało jeszcze wydane 
pozwolenie na budowę. Przetarg planowany jest na trzeci kwartał, przetarg na roboty 
budowlane, ponieważ trzyma nas jeszcze kwestia uzyskania dofinansowania z LGD 
Cieszyńska Kraina. Po podpisaniu umowy na dofinansowanie tego zadania będzie można 
przystąpić do ogłoszenia przetargu. 
 
Radny Mateusz Rohnka – zapytał, czy w momencie budowy jednostki Straży Pożarnej może 
dojść do przejęcia terenu gdzie mieści się boisko do piłki plażowej. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – rozmowy toczą się poza Gminą my zaoferowaliśmy pomoc. Jeżeli 
boisko miałoby być w jakiś sposób zagrożone, to wokół szkoły jest tyle terenu, że można je 
spokojnie przenieść. Jednak tu musi się dogadać agenda rządowa ze Starostwem 
Powiatowym. Nie obawiałbym się, że wybudują Straż Pożarną zlikwidują boisko i nic nie 
zrobią, nie sądzę żeby to wchodziło w grę – odpowiedział.  
 
Radna Maria Sobik –  

1) poprosiła o zwrócenie się do prywatnych właścicieli przejścia od PKS-u do sklepu 
Biedronka, o wykoszenie tego terenu. 

2) Zapytała, co z boiskiem przy byłej szkole dwójce, czy są jakieś plany. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedź na pytanie 1 – odpowiedział, że teren ten na bieżąco 
sprzątany. 
Odpowiedź na pytanie 2 – odpowiedział, że zwróciła się do niego młodzież, by tego boiska 
nie ruszać bo z niego korzystają. Nawierzchnia jest dobra, proszą o jej utrzymywanie. Jest 
plan by to boisko przekazać w zarządzanie SOSiR-owi i pozostawić bo widać, że jest 
potrzebne. 
 
Radny Maciej Bieniek – w sprawie Wydziału Promocji, kiedy będzie w komplecie, co się stało 
że nie została wyłoniona osoba do pracy w tym wydziale – zapytał. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedział, że musi być odpowiednia osoba na odpowiednim 
miejscu. Jest też taka możliwość, że jeśli odpowiednia osoba nie zostanie wyłoniona to 
Wydziału Promocji nie będzie, będzie tylko gazeta, a promocja będzie w Miejskim Centrum 
Kultury. Jednak do tego jeszcze daleka droga, mam nadzieję że uda się wyłonić 
odpowiednią osoba – powiedział. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – zapytał, czy na poziomie spotkań Wójtów, 
Burmistrzów, Prezydentów poruszany jest problem dochodów gmin, które od 2019 roku 
systematycznie maleją przez różne zmiany w podatkach. Zaznaczył, że nie jest to wina 
Burmistrza czy Rady.  
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedział, że na szczeblu spotkań Wójtów, Burmistrzów, 
Prezydentów nie czynią wystąpień w tym temacie. Jest Śląski Związek Gmin i Powiatów, 
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Związek Miast, jest Komisja Rządu i Samorządu, ten temat jest im znany i systematycznie 
sygnalizowany. 
 
 
ad.12. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.13. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

                                                                                    Przewodniczący 
                                                                                     Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                    Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


